

SVENSKA KUBFÖRBUNDET

PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE 2023-06-28

Tid: 19:00
Plats: Zoom

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	VIKTOR ZENK
KASSÖR	DANIEL HERMANSSON
LEDAMOT	DANIEL "WANIEL" WALLIN
LEDAMOT	HELMER EWERT
LEDAMOT	SIMON NILSSON
LEDAMOT	RASMUS HÄNDEN

- §1 Mötets öppnande** Viktor Zenk öppnar mötet.
- §2 Val av sekreterare** Daniel Wallin väljs till mötessekreterare.
- §3 Val av justerare** Simon Nilsson väljs till justerare.
- §4 Uppföljning från förra mötet** Inte mycket att ta upp, allt lugnt därifrån.
- §5 Uppdatering av resepolicy gällande parkeringsavgifter** Med tanke på att utlägg med bil kan täckas enligt den nya policyn så känns det rimligt att även kostnader kring parkeringsavgifter kan täckas. Det är sällan det är ett problem, oftast finns det ju gratis parkering vid lokalen. När det väl är dyrt, och dessutom är en utgift som är oundviklig för att tävlingen skulle bli av så känns det som ett rimligt tillägg till nuvarande policy. Kassör är enig i att det är ett rimligt tillägg. Ingen däremot, styrelsen beslutar att godkänna tillägget (att parkeringskostnader kan täckas då det är nödvändigt för bilburen och utrustning fraktande delegat).
- §6 Regional Organizations Discussion Forum, 4 personer får bjudas in till Slack-kanalen** Viktor delar inbjudan och förklarar kort kring Slack-kanalen. Vi har 4 platser, och Viktor hör därmed kring vilka som är intresserade av platser. Daniel W och Simon nappar. Med mtp att Sebastian och Helmer inte närvarar så hör Viktor med dem separat.
- §7 Dela ansvaret för återbetalning av SveKub-rabatter med fler personer** Tungt och tidskrävande ansvar för Viktor (och i viss mån Daniel) att bära. Hade därmed varit bra om ansvaret delas mellan fler personer. Viktor visar hur det går till via Sveroks medlemslista och hur det fungerar i WCA när man är inloggad på SveKubs WCA-konto. Det är inte svårt, men är som sagt tidskrävande. Frågan kring bästa sätt att samarbeta kring det tas upp.
- Just nu (i teorin) ordnas det via Plan-dokument med Driven. Dokumentet är inte alltid använt just nu, men om den används till varje tävling så blir det enkelt att samarbeta kring detta ansvar. Daniel har legat efter kring detta, men förlorar bara tid på att inte göra detta och tar därmed på sig att skapa Plandokument konsekvent och samarbeta med det. Simon kan även tänka sig att testa på detta och i alla fall initialt dela ansvaret med resterande.
- §8 De lokala ligorna ska utvärderas, formulär ska tas fram (feedback önskas)** Ligorna har avslutats under den senaste veckan. Folk verkar nöjda, men det känns rimligt att utvärdera, både från de som varit med och de som valt att inte vara med. Daniel kan ta fram ett formulär för detta. Kan även ta med fråga om förslag på lokal till Stockholmsligan.
- Styrelsen diskuterar vidare effekten av ligorna på de större tävlingarna (främst

SSL). Det konstateras att det lett till färre anmällda till de större tävlingarna, men detta kanske inte nödvändigtvis är en dålig sak heller.

Daniel lyfter förslag om att nästa år inte ha SSL, utan testa att ta inspiration från USA och deras Regional Championships: Norrlands- Svealands- och Götalandsmästerskap. Styrelsen verkar överens om att det kan vara ett intressant alternativ som är värt att testa.

**§9 Förslag från föräldrar
att ha försäljning av torra
varor / dryck på tävlingar**

Flera föräldrar har föreslagit / frågat efter café och liknande vid tävlingar. Detta hade kunnat vara enkelt med vissa typer av varor (ex. godispåsar, kexchoklad, drickaburkar, etc.). Då ska det köpas in grejer, göras en swish-qr-kod, och antagligen ha självbetjäning vid sekretariatet.

Delar av styrelsen är tveksam till om det är värt det extra krånglet, annat än för de största tävlingarna. Man skulle eventuellt kunna testa att köpa in lite grejer till någon tävling och se hur mycket jobb det är, samt om det bedöms vara värt den ökade arbetsbördan.

**§10 Nytt försök med
veckans projekt?**

**Alternativt tydligare
arbetsfördelning?**

**§11 Utvärdera
Cuboss-samarbetet nu när
det pågått ett tag**

Styrelsen är överens om att det är bra att vi har en Trello, men vi kan bli bättre på att använda den mer. Styrelsen enas om att börja möten med att kolla igenom Trello framöver.

Daniel uppskattar att Cuboss har skickat ut cirka 1000 kort. QR-koden har scannats 197 gånger, inte nödvändigtvis av unika besökare dock. Det ses som en lyckad kampanj, dock svårt att se hur mycket det påverkar på det stora hela. SveKub ser ingen tydlig ändring i antal nya medlemmar sedan kampanjen började. Kampanjen får gå färdigt med de 4000 kort som planerats, så kan en lite mer ordentlig utvärdering genomföras efter det.

§12 Frekvens styrelsemöten

Det har gått nästan 3 månader sedan förra styrelsemötet, dessa bör hållas oftare. Styrelsen beslutar att försöka ha ett möte i månaden, samt sikta på att ha det någon gång under sista hela veckan i varje månad. Exakt dag och tid kan bestämmas med omröstning i chatten.

§13 Mötets avslutande

Viktor Zenk avslutar mötet.

Viktor Zenk
Ordförande

Daniel Wallin
Sekreterare

Simon Nilsson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta styrelsen (styrelse@svekub.se) för kontroll eller övriga frågor.